
  IBK Östhammar styrelsemöte 
18 januari, 2020, kl 18:00 
Digitalt möte via Zoom 

 
 
 
Deltagare: Tobias Mattsson, Klas Persson, Tony Lindström, Camilla Rickardsson, Susanne 
Jansson, Charlotte Sjölander,  
Frånvarande: Erik Andersson, Tobias Jansson, Morgan Wahlberg, Ola Thorselius 
 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas Persson förklarade styrelsemötet öppnat. 
Till sekreterare valdes Tobias Mattsson. 
Till justerare valdes Charlotte Sjölander och Tony Lindström 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Covid-19 
Folkhälsomyndigheten beslutade 18 december för ytterligare åtgärder för att minska 
smittspridningen. Som resultat av det har Östhammars kommun stängt Frösåkershallen till 
åtminstone 24 januari. Vi avvaktar beslut från kommunen hur det blir efter det. 
 

4. Försäljning 
På förra styrelsemötet beslutade vi att sälja Ravelli igen men eftersom all verksamhet ligger 
nere kommer det bli svårt att skapa det engagemang som krävs. Styrelsen beslutar därför att 
inte påbörja en försäljning och istället avvakta hösten. 
 

5. Ekonomi 
Inget nytt sedan senaste styrelsemötet.  
 
Föreningens ekonomi var förhållandevis god när vi gick in i den här säsongen och med 
möjligheten att kunna ansöka om stöd/bistånd för minskade intäkter ska föreningen klara 
detta speciella år. 
 
Med minskade matcher blir det också minskade kostnader (mindre hallhyra, inga 
domaravgifter). Vi kommer ansöka om LOK-stöd som vanligt.  
 
Kampanjen ”Stötta IBK Östhammar” är i dagsläget uppe i över 6000kr. Målsättningen är 
15000kr så vi har nått 40%. 
 

6. Valberedning 
På årsmötet inför denna säsong lyckades vi inte skapa en valberedning. Årsstämman 
beslutade att samtliga lag ska utse en person som ska ingå i valberedningen. Än så länge 
har styrelsen inte fått in några namn. Tobias skickar en påminnelse till samtliga ledare. 



 

7. Laget runt 
Belastningsregister: 
Samtliga ledare och styrelsemedlemmar ska lämna in intyg för belastningsregister. På 
Riksidrottsförbundets hemsida framgår att intyget ska förnyas regelbundet. Inför nästa 
säsong anser styrelsen det är dags för samtliga i föreningen att förnya intyget. 
 
Länk till Riksidrottsförbundet: 
https://www.rf.se/RFarbetarmed/Tryggidrott/fragorochsvaromregisterutdrag 
 
Länk till Polisen. 
https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/ovrigt-arbete-och-kontakt-med-barn/ 
 
GDPR: 
Vissa i vårt medlemsregister har inte godkänt GDPR. Charlotte kommer skicka ut en 
påminnelse. 
 
Länk till Integritetsskyddsmyndigheten för mer info om GDPR: 
https://www.imy.se/lagar--regler/dataskyddsforordningen/ 
 
Stödmedlemmar: 
Föreningen kan bli bättre på att jaga stödmedlemmar. 
 

8. Nästa styrelsemöte 
Måndag 8 mars, 18:00. 
 

9. Övrigt 
Ledarmötena är inställda tillsvidare.  
Ledare uppmanas maila in sina frågor till: 
ibkosthammar@gmail.com 
 

10. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
Vid protokollet 
 
______________________ 
Tobias Mattsson 
 
Justeras   Justeras 
 
_________________  _________________ 
Charlotte Sjölander  Tony Lindström 
 
På grund av pandemin och att detta möte skedde digitalt kommer inga påskrifter av 
protokollet göras innan publicering på hemsida. 


